
dén is három millió forinttal 
támogatja Rákosmente 
Ö n k o r m á n y z a t a 
a  R ákoskeresztúr i 
Tűzőrséget. Az összeg 

a tűzoltóság épületének 
megújítását, felszereltségének 
javítását teszi lehetővé. Sőt, 

Riz Levente polgármester saját 
keretéből további 200 ezer forint 
értékű futópadot is adományozott 
a tűzoltóságnak. A sporteszközzel 
a lánglovagok fizikumának 
erősítéséhez kívánt hozzájárulni. 
mert mint a városvezető elmondta, 

Rákosmente rendkívül hálás a 
tűzoltók áldozatos munkájáért, 
hiszen nap mint nap indulnak 
kockázatos bevetésekre,  életet és 
vagyont mentenek, segítenek a 
bajba jutott embereknek. 
A futópadot Riz Levente 
polgármester február 18-

án adta át Gere Imre tűzoltó 
őrnagynak, a Délpesti Régió 
mentési parancsnokának és 
Ribai László tűzoltó századosnak, 
a Rákoskeresztúri Tűzőrség 
parancsnokának.
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sszességében pozitív 
eredménnyel zárta 
a 2010-es évet 
a XVII. kerületi 
Rendőrkapitányság. 
A február 10-ei éves 

értékelő ülésen Dr. Kohári Péter 
kapitányságvezető elmondta, 
a tavalyi évben Rákosmentén 
a családon, házasságon 
belül előforduló erőszakos 
bűncselekmények kivételével 
valamennyi bűncsoportban az 
elkövetések csökkenése volt 
tapasztalható. 2010-ben a legjobb 
eredményeket a közrendvédelmi, 
valamint – a nehezedő financiális 
körülmények ellenére - a 
nyomozás területén érte el a 
kapitányság. A kapitányságvezető 
ismertette, a tavalyi évben nem 
csak sikeres szerkezeti átalakítást 
hajtott végre a rendőrség, 
hanem javult a kommunikáció a 

lakossággal, mind a fórumokon, 
mind az írott vagy elektronikus 
sajtón keresztül. Dr. Kohári Péter 
hozzátette, a kapitányság 2011-ben 
tovább kívánja fokozni közterületi 
intézkedéseik aktivitását, szigorú 
ellenőrzés alá fogják vonni a 
városrészben mozgó, illetve 
ide betelepülő bűnelkövetői 
köröket, nagy hangsúlyt 
helyeznek az elszaporodott 
vagyon elleni bűncselekmények 
visszaszorítására. A kapitány 
továbbá elmondta, fontos 
számukra a közlekedés 
biztonságának további fokozása 
is, valamint a balesetmegelőzés. 
Ebben fontos partnerei az iskolák, 
illetve a különböző kerületi 
intézmények. 
Az évértékelő ülésen Dr. Markó 
Attila, a Budapesti Rendőr-
főkapitányság főkapitányának 
rendészeti helyettese is 

felszólalt, aki a BRFK XVII. 
kerületi Rendőrkapitányság 
munkáját pozitívan értékelte. 
Az ezredes egyedül a kerületi 
autólopások számának kis 
mértékű növekedésére hívta 
fel a helyi rendőrség figyelmét. 
Rákosmentén évente 80-90 ilyen 
jellegű ügyesetet regisztrálnak. Ez 
azonban a területi adottságokat 
figyelembe véve, budapesti 
viszonylatban így is kimagaslóan 
jó eredménynek számít. Dr. 
Markó Attila elismerően 
nyilatkozott Rákosmente 
Önkormányzatának a közrend 
fokozott megóvása érdekében tett 
lépéseiről, a jelentős támogatásról, 
amit a rendőrségnek nyújtanak. 
Hozzátette: a XVII. kerületi 
Rendőrkapitányság rendőri 
állománya a kerület kiterjedéséhez 
viszonyítva kevés. Ezt azonban 
megfelelően ellenhangsúlyozza a 

kerületben sikerrel működő több 
civil és önkormányzati szervezet, 
a Delta és a Skorpió Polgárőrség, 
Rákosmente Közterület-
felügyelete, illetve a nem rég 
megalakított Mezőőri Szolgálat, 
amelyek a rendőrséggel szorosan 
együtt működve eredményesen 
őrködnek a lakosok biztonsága 
felett. Riz Levente polgármester 
a fórumon elmondta: a 2011. 
évben az önkormányzat 20 
millió forinttal támogatja a 
rendőrség munkáját, a pénz 
legnagyobb részét a rendőri 
járőrözés sűrítésére fordítják. 

A gazdasági válság hatásai a 
települési önkormányzatokat 
sem kímélik, ennek ellenére 
mindent megtesznek azért, 
hogy a kerületnek jól felszerelt, 
erős kapitánysága legyen és a 
lakosok biztonságban érezhessék 
magukat. A városvezető azt 
is hangsúlyozta: közben jár a 
budapesti rendőrfőkapitányságnál 
és a Belügyminisztériumnál, 
hogy növekedjen a kerületben 
szolgálatot teljesítő rendőrök 
száma.
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Eredményes évet zárt 2010-ben a kerületi 
rendőrkapitányság
Pozitívan értékelte a rendőrség tavalyi eredményeit Dr. Kohári Péter kerületi 
rendőrkapitány. A kapitányság legjobb eredményeit a közrendvédelem és a nyomozás 
területén érte el. A rendőri vezetők 2011-ben nagy hangsúlyt fektetnek a vagyon elleni 
bűncselekmények visszaszorítására és a közúti balesetek megelőzésére. Rendszeresek 
lesznek a lakossági fórumok is. A kerület biztonságának megőrzésében Rákosmente 
Önkormányzata továbbra is kiveszi részét anyagi támogatásával, közreműködő 
szervezeteivel.

z idei évben az 
eddig ieknél  i s 
nagyobb hangsúlyt 
k íván  fekte tni 
a vagyon elleni 

bűncselekmények megelőzésére 
a kerületi rendőrkapitányság. 
Mindezt Dr. Kohári Péter 
kapitányságvezető jelentette be 
a rendőrség éves értékelő ülésén. 
Ebben a törekvésben segítséget 
jelentenek a lakossági fórumok, 
amelyeket az év folyamán a 
kerület valamennyi városrészében 
összehívnak. Eddig Rákoskerten 

és Rákoskeresztúron tartottak 
összejövetelt, amelyen a 
rendőrség mellett jelen volt a 
Delta és a Skorpió Polgárőrség, 
a XVII. kerületi Közterület-
felügyelet, valamint a helyi 
képviselők is. A  megjelenteknek 
személyesen nyílt lehetőségük 
arra, hogy a lakhelyüket érintő 
közbiztonsággal kapcsolatos 
kérdések felől tájékozódjanak. 
Rákosmentén növekedett a 
betörések, illetve a betörési 
kísérletek száma. Sok feljelentés 
érkezik besurranó vagy trükkös 

eszközöket alkalmazó tolvajokról 
is. A jobb közbiztonság 
megteremtéséhez a rendőrség 
a lakókat is be szeretné 
vonni az ún. „szomszédok 
egymásért mozgalom” (SZEM) 
segítségével. Mindez nagyobb 
odafigyelést jelent közvetlen 
környezetünkben, mint például 
kivesszük a postaládából a 
reklámújságokat, amikor a 
szomszédaink hosszabb ideig 
nincsenek otthon.
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A I
Lakossági fórumok 
a közbiztonságért

Jobb kondiban 
a tűzőrség


